

Engelsrufer



**SURPRISE AND DELIGHT WITH
SCENTED CANDLES AND
JEWELLERY INSIDE**

Engelsrufer is distributed in Australia & New Zealand by Pride Brands
www.pridebrands.com.au • orders@pridebrands.com.au • (03) 6171 8005

LOOKBOOK SCENTED CANDLE

ORIENTAL FLOWER

Oriental warmth and subtle sweetness for dreaming, with unbelievably warming depth



FRAGRANCE

Fig



RRP \$99

Die **BLUME DES LEBENS** verbindet eine magische Welt mit dem mystischen Duft von Feigen. Orientalisch warm und subtil süß zum Träumen, mit unglaublich wärmender Tiefe, vereint in all der Pracht strahlender Schönheit:
ORIENTAL FLOWER

The **FLOWER OF LIFE** combines a magical world with the mystical fragrance of figs. Oriental warmth and subtle sweetness for dreaming, with unbelievably warming depth, united in all the splendor of radiant beauty:
ORIENTAL FLOWER

Inhaltsstoffe: 100 % natürliches Soja Wachs, Baumwoll-Docht, feinstes ätherisches Öl

Ingredients: 100 % natural soy wax, cotton wick, finest essential oil

LEBENSBLUME

Die Lebensblume ist das Symbol für die unendliche **Kraft der Schöpfung**. Seit Jahrhunderten fördert sie **Harmonie** und **Lebensfreude** und bringt zugleich **Ruhe** und **Ausgeglichenheit** in Dein Leben.

ERJC-LIFL

FLOWER OF LIFE

Flower of Life is a symbol for the infinite **power of creativity**. For centuries it has been encouraging **harmony** and **joy of life**, at the same time bringing **peace** and **balance** into your life.

Vegan

ROSE HEARTWING



RRP \$99

FRAGRANCE

Rose

Die sinnliche Rose, die Muse der Düfte, vereint mit dem eleganten **HERZFLÜGEL** für unendliche Liebe. Fruchtbige unnachahmliche Raffinesse verleiht eine romantische Aura, unverkennbar blumig und aromatisch anziehend:
ROSE HEARTWING

Inhaltsstoffe: 100 % natürliches Soja Wachs, Baumwoll-Docht, feinstes ätherisches Öl

The sensual rose, the muse of fragrances, combined with the elegant **HEARTWING** for endless love. Fruity, irresistible sophistication gives a romantic aura, unmistakably floral and aromatic:
ROSE HEARTWING

Ingredients: 100 % natural soy wax, cotton wick, finest essential oil

Fruity, irresistible sophistication with a romantic aura, unmistakably floral and aromatic aura



LIEBE SCHENKEN

Du bist mein Ein und Alles.
Das Herz umschließt das, was Du mir bedeutest:
Liebe, Glauben, Frieden, Hoffnung, Kraft und Stärke. Ein besonderes Geschenk, für einen besonderen Menschen... Dich!

ERJC-HEARTWING

WITH LOVE

You are my one and only.
The heart embraces everything you mean to me:
Love, faith, peace, hope, energy and strength.
A special gift, for a special person... for you!

Vegan

BERGAMOT TREE

Exhilaratingly sweet, mysteriously diverse and revitalises the spirit that enfolds you in a brilliant atmosphere



FRAGRANCE

Bergamot



RRP \$99



Die Frische der zitrischen Bergamotte in Kombination mit dem unverwechselbarem **LEBENSBAUM** zaubert eine magische natürliche Begegnung. Geheimnisvoll und süßlich vielschichtig, belebt den Geist und umhüllt in einer erstrahlenden Atmosphäre:
BERGAMOT TREE

The freshness of the citric bergamot in combination with the unmistakable **TREE OF LIFE** creates a magical natural encounter. Exhilaratingly sweet, mysteriously diverse and invigorates the spirit that enfolds you in a brilliant atmosphere:
BERGAMOT TREE

Inhaltsstoffe: 100 % natürliches Soja Wachs, Baumwoll-Docht, feinstes ätherisches Öl

Ingredients: 100 % natural soy wax, cotton wick, finest essential oil

LEBENSBAUM

Der Baum des Lebens bringt **Dir Frieden, Segen** und endlose **Liebe**. Er wächst mit Deinen Lebensabschnitten und hält alles Böse von Dir fern.

ERJC-LILTREE

TREE OF LIFE

Tree of Life brings you **peace, blessing** and endless **love**. It grows with every step in life and keeps you away from every evil thing.

Vegan